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Referat af bestyrelsesmøde den 24. august 2016 kl. 18.00 hos Knud Erik Madsen. 

Til mødet var der afbud fra Søren Carlsen. 

Dagsordenen var følgende: 

1. Opfølgning af mødereferat dateret d. 6. April 2016. 

2. Meddelelser fra formanden 

3. Økonomi 

4. Opfølgning og plan for renovering af fortove/veje. 

5. Status på hjemmesiden 

6. Eventuelt 

7. Næste møde (møderækkefølge: Søren M. – Finn – Kim – Henrik – Knud Erik). 

Ad 1. 

Tilhørsforhold omkring vej ud for Søhusvænget 1 og 3 er nu afklaret, idet 

vejområdet tilhører kommunen. Der er for nylig gennemført belægningsarbejder så 

området fremstår i god stand. 

Knud Erik havde undersøgt de nærmere forhold omkring anskaffelse og 

vedligeholdelse af hjertestarter. Der drøftedes fordele og ulemper herved, og i 

betragtning af den større betydning af akut livreddende førstehjælp besluttedes det, 

at arbejde hen imod et sådant kursus. Det søges tilrettelagt i forbindelse med et 

kommende foreningsarrangement. Finn og Søren M. undersøger. 

Vi opfordrer beboerne til at downloade Trygfondens app ”Hjertestart” til 

mobiltelefon fra følges website: https://hjertestarter.dk/ . De lokale nærmeste 

døgnåbne hjertestartere forefindes på Kroggårdskolen og Søhusskolen. Hos AXA 

Power, Smedebakken er der adgang til hjertestarter i virksomhedens åbningstid. 

Besigtigelse af trappe (ved tidligere legeplads) til Sleppevangen besigtiges for 

eventuel reparation. Ansvar Kim og Henrik. 

https://hjertestarter.dk/
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Øvrige punkter til opfølgning var alle færdigbehandlet. 

Ad 2. 

Der var ikke modtaget henvendelser eller nyt til foreningen. 

Ad 3. 

Kassereren oplyste, at der var en enkelt kontingentrestance. Vedkommende 

kontaktes nu personligt af kassereren for indbetaling. Ansvar Kim. 

Kim fortalte at foreningens velkomst til nye beboere i form af en blomsterhilsen 

fungerer godt og bliver godt modtaget af nye beboere. 

Ad 4. 

Det besluttedes at udskifte hele fortovssiden i første vænge (lige nr.) ud mod 

Søhusvej alt ca. 140 fliser. Endvidere planlægges andre mindre renoveringsopgaver 

gennemført. Tilbudsindhentning færdiggøres og herefter igangsætning. Ansvar 

Henrik og Poul. 

Ad 5. 

Hjemmesiden er fuldt opdateret. Der udsendes nyhedsbrev i indeværende måned. 

Ansvar Finn. 

Ad 6. 

Kim oplyste, at der havde været afholdt vængefest med flot opbakning. Efter mødet 

deltog bestyrelsesmedlemmernes hustruer.  

Ad 7. 

Næste bestyrelsesmøde aftaltes til onsdag d. 25. januar kl. 19 hos Søren Mikkelsen.  

Rækkefølge kommende møder: Knud Erik, Søren M., Finn, Kim, Henrik. 

Finn Andreassen. Sekretær. Den 25.august 2016 


